
RADA GMINY
w Fałkowie
zlfPoil.ouft\l.zozt
Woj. ŚWiętoKrzySKle

Protokół Nr 1/2021

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich
odbytego w dniu f6 sĘcznia 2021roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczqcy Bogusław Bartos i na
wstępie powitał wszystkich członków.
Stwierdził on, ze na stan 5 członków zgodnie z list4 obecności w posiedzeniu
udziałbierue 4, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
Na posiedzeniu nieobecna była radnaMaryIa Domańska.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał :

- Wójta Gminy Fałkow Henryka Koniecznego
- Z-cę Wojta Gminy Krzysztofa Bajora
- Kierownika GoPS-u Agnieszkę Czechowskę
- Przewodniczqcą Zespołu
Interdyscyplinarnego Bozenę Koniecznę

- Kierownik Gminnej Biblioteki Publicmej Mariannę Michalską

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokóŁu.

Ad pkt 2.
Przewodniczqcy Komisji zapoznat zebranych z proponowanym

porzędkiem posiedzenia, do którego nie było uwag. Komisjq więc jednogłośnie
pr zyj ęła p rop onow arLy p or zqdek w następuj qcym brzmi eniu :

1. otwarcie posiedzenia i stwierdzęnie quorum.
2. P rzyjęcie porz4dku posied zenia Komisj i.
3.Przyjęcie protokołu zę wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji odbytego

w dniu 17 grudnia2020 roku.
4. Sprawozdanie z działa|ności Komisji za2020 rok.
5. Zapoznanie się Ze sprawozdaniemz działa\ności Gminnego ośrodka Pomocy

Społecznej w Fałkowie w 2020 roku.
6. Analiza informacji na temat działaIności Zespołu Interdyscyplinarnego

w 2020 roku.
7 .Przedstawienię sprawozdania z działaIności jednostek oSP.
8. Przedłoienle sprawozdania z dziaŁalności placówek kultury :

- Gminnej Biblioteki Publicznej w Fałkowie i Biblioteki Publicznej &
w Czermnię za 2020 rok. 
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9. Zapoznanie się zplanami pracy w/w instytucji.
10. Sprawy róznę.
I I . Zakonczenie pos iedzenia.

Ad pkt 3.

Komisja jednogłośnie przyjęła
wszystkich Komisji odbytego w dniu
Żadnych uwag.

protokół zę wspólnego posiedzenia
fi grudnia 2020 roku nie wnoszQc

Ad pkt 4.

Sprawozdanie z pracy Komisji i posiedzeń za fOłO rok odczytał.

Przewodnicz4cy Bogusław Bartos. Do przedstawionego Sprawozdania nie było

uwag i stanowi ono załącznik nr 3 do protokółu.

Ad pkt 5.

Prowadzący w tym punkcie poprosił o zabranie gtosu Kierowniczkę

Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Fatkowie, która przedstawiła

sprawozdanie z działalności tego ośrodka w 20f0 roku. Do odczytanego

sprawozdania nie było uwag, stanowi ono załączniknr 4 do protokółu.

Ad pkt 6.

Prowadz4cy poprosił o głos Przewodnicz4cq Zespotu

Interdyscyplinarnego Bozenę Koniecmę o przedstawienie sprawozdania

z dziat.a\ności za2020 rok. Po odczytantu Sprawozdania nie było do niego uwag'

stanowi ono za|ącznik nr 5 do protokółu.

Ad pkt 7.

Prowadzęcy poprosił o głos Komęndanta Gminnego Zwiqzku

ochotnic zych StraĘ PoŻarnych Rzeczpospolitej Polskiej w Fałkowie Grzegorua

Zganiacza, ktory przedstawił szczegóŁowe sprawozdanie z działalności

jednostek z terenu gminy za rok 2020. Do sprawozdania nię było uwag.

Sprawozd anię wr az z załqcznikami stanowi załącznik n r 6 do protokółu.



Będąc przry głosie Komendant przedł.ozył pismo do Rady Gminy

w Fałkowie z prośbą o dofinansowanie jednostki w kwocie 5 000 zł (p:ięć

tysięcy ztotych) na zakup doposazenia jako wkładu własnego. Komisja
j edno gło ś nie,,Za,, pozytywn ie zaopini owała tę pro śb ę.

Ad pkt 8.

W tym punkcie prowadz4cy poprosit. o zabranie głosu kierownik Gminnej

Biblioteki Publicznej w Fatkowie Mariannę Gł.4bał.ę, która przedstawiła

informację o pracy GBP w Fałkowie oruz filii bibliotecznej w Czermnie za2020

rok. Do sprawozdania nie było uwag, wraz z planem pracy na 2o2| rok

stanowię załączniknr 7 do protokółu.

Ad pkt 9.

Plany pracy wszystkich instytucji z terenu gminy omówiono przy

re ferowan iu p o szczególnych sprawozd an za 2020 t ok.

Ad pkt 10.

Jako pierwszy zabrał głos inspektor Tomasz Pluta prowadzqcy sprawy

ochrony środowiska w gminie, w celu zapoznania wszystkich zę złoŻonym
wnioskiem o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach
przedsięwzięcia pod nazw4 ,'Budowa instalacji eksperymentalnej do

tęrmicznego przekształ'cania odpadów innę nii niebezpieczne w miejscowości
Fałków przy ulicy Pl4skowickiej 89.

. Inspektor powiedziaŁ między innymi, Że przedsięwzięcie jest bardzo
kontrowersyjne, wręCz nieakceptowalne społecznie' co wynika Z wypowiędzi
osób telefonicznie wyrazaj4cych swoję opinię na temat planowanej inwestycji.
Dawna firma Polskie odpady Komunalne zmięnlta właściciela, został nim

Stefan Pach. oprócz tej fi'-y zadział'aŁa nowa' ktorej prezesem jest

dotychczasowy prezes PoK Robert Pach i firma ta złoĘłajuz drugi wniosek o

wydanie decyzji na termiczne przekształcanie odpadów. Pierwszy z wniosków
pozostał bezrozpoznania, poniewaz firma w terminie nie uzupełniła braków.

Informacja o tym, zę d\a drugiego wniosku' po uzupełnieniach, zgodnie
z procedur4 następ7ło wszczęcie postępowania, została umięszczona poprzęz

obwieszczęnie w Biuletynie Informacji Publicznych Urzędu Gminy w Fałkowie.
W zwiqzku z faktem, ze stoimy przed powaznym przedsięwzięciem będzienry
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brać pod uwagę udział naszego społeczeństwa w całej procedurzę. Tak, aby
wszyscy mogli składać swoje uwagi i wnioski w tęrminie 30 dni - na etapie
przewidzianym dla tej czynności. Kazdy etap przedmiotowęgo postępowania
będzle obwieszczany na stronach BIP-u. IJrzqd Gminy jui, rozesłaŁ
zawiadomienia dla właścicieli działęk w promieniu 100 metrów od dział.ęk, na
których planowane jest przedsięwzięcie, tj. osób będęcych stronami w tym
postępowaniu. odpowiednie organy maj4 się opowtedzieó, czy wojt powinien
nakazać sporuqdzenie raportu oddziĄwania tego przedsięwzięcia na
środowisko, a co się z tym wiąie na ludzi. Inwestycja nazwana jest

,,innowacyJnq'' i ma dztałac ptzęz okręs dwóch lat. Po tym czasie firma moię
ponownie ubiegać się o daLszq tego Ępu dział"alność. W karcie informacyjnej
przedsięwzięcia, która stanowi załącznik do wniosku o wydanie wlw decyzji
widnieje, Żę flrma ma spalać około 585 ton odpadów dziennie' a odpowiednie
filtry będę oezyszczać proces termicznego przekształcania - przynajmniej tak
deklaruje inwestor.

Wójt Henryk Konieczny uzupetnił wypowiedź, ie człowiek, któ.y ubiega
się o te zezwoIęnia oszukał wójta i społeczeństwo całej gminy, zasięgamy opinii
róiznych instytucji w tym temacie, poniewaz sytuacja jest bardzo powazna.

W dalszej dyskusji głos zabrała radna E|żbięta Śliwińska, któta
podkreśliła, ie sprawa komunikacji publicznej na terenie gminy i powiatu jest
ienująca, mieszkańcy Sę 1uz bardzo zniecierpliwieni taką sytuację. Następnie
poruszyła temat wydobywania się nieprzyjemnych zapachów z kanalizacji
w miej scowości Czermno.

wójt odpowiedziat., ze często nieprzyjemnę zapachy powstają z winy
uzytkowników kanaItzacji. Zdarzyło się, ze z rut kanalizacyjnych wycięgaliśmy
szmaĘ i inne duźze przedmioty, które zapiychaĘ przewody kanalizacyjne.

Poproszono na posiedzenie komisji inspektora Pawła Pękalę, któ'y
zajmuje się pozyskiwaniem środków na dofinansowanię do kursów komunikacji
publicznej na terenie gminy. Inspektor Pękala powiedział międry innymi, ze
jesióni4 wystąpiliśmy z wnioskiem o dofinansowanie do kursów busów na
terenie naszej gminy. Poprosiliśmy Starostwo Powiatowe w Końskich
o zotganizowanie takiej linii do Końskich, a|e starostwo nie było tematem
zainteresowane. Gmina występiła z wnioskiem i otrzymaLiśmy 240 tys. złotych
na to zadanie. Po drodze do Końskich sę tereny gmin: Rudy Malenieckiej
i Końskich. Zadna z gmin nie jest w stanie na dztęń dzisiejszy rozliczac
z przejazdów pasaŻęrow na swoim tęrenie administracyjnym. Firma EKo -
Stamar z Końskich, która posiada odpowiednię zezwo\enia na prowadzenie
transportu publicznego na naszym terenie w chwili obecnej nie wykonuje
swojego zadaniattumaczqc się pandemię i brakiem pasazerów.



Ad pkt 11.

Po zręalizowaniu zę porządku posiedzenia Przęwodnicz4cy Komisji
p odzięko wał ws zy stkim za udziat i zatrknął pb s i edzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:

PRZEWODNIC
Komisji Sprgłłr-Qb
Rady G

Bo,

IN.SPTKTOR,d\ "l r (NJ, u-rwŁou
Darota Ąn,ioł


